
                                                                  Protokół Nr XXXVI/2009
                                                       z XXIX Sesji Rady Gminy Celestynów
                                                                z dnia 9 czerwca 2009 roku

W sesji udział wzięli:
1.Radni  Rady Gminy  Celestynów - wg załączonej listy obecności.
2.Z-ca  Wójta                                         -                 Wojciech Nastula
3.Skarbnik Gminy   -  Agnieszka Kurek
4.Sekretarz Gminy                                                  -                 Dariusz Kołodziejczyk
5.Kierownik Referatu GK, M i OŚ, R i L  -                  Paweł Tomala
6.Kierownik Zakładu Obsługi Szkół                        -                 Danuta Czerwińska
7.Sołtysi -   wg załączonej listy obecności
8.Inne osoby zaproszone. 

Przewodniczący  Rady   -   Bogdan  Wójcik  -   dokonał  otwarcia  sesji,  powitał  radnych  oraz 
zaproszonych gości.  Stwierdził, iż na sali znajduje się 13 Radnych, co stanowi  quorum niezbędne  do 
podejmowania  przez Radę Gminy  prawomocnych uchwał.  Następnie odczytał  porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów

1.    Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.
2.    Interpelacje i zapytania radnych.
3.    Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:

             1) absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2008 rok,
                  - sprawozdanie z wykonania budżetu za 2008 rok,
                  - opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat sprawozdania z wykonania
                     budżetu za 2008 rok,            
                  - wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium Wójta,
                  - opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat wniosku Komisji Rewizyjnej
                      

2) dokonania zmian w budżecie gminy  Celestynów na 2009 rok (projekt Nr 1),

3) dokonania zmian w budżecie gminy  Celestynów na 2009 rok (projekt Nr 2),

4) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki,

5) gromadzenia środków na kontach dochodów własnych przez gminne jednostki oświatowe,

6) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Otwockiego na realizację 
zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych znajdujących się na terenie Gminy Celestynów 
(projekt Nr 1)   ,
     
 7) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Otwockiego na realizację 
zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych znajdujących się na terenie Gminy Celestynów 
(projekt Nr 2),

 8) zmiany uchwały  Nr 24/03 Rady Gminy Celestynów z dnia 8 lipca 2003 roku w sprawie 
Statutu Gminy Celestynów,

9)zmiany  uchwały  Nr  20/07  Rady  Gminy  Celestynów  z  dnia  24  marca  2007r.  w  sprawie 
powołania  inkasentów  podatku  rolnego,  leśnego,  od  nieruchomości  i  określenia  wysokości 
wynagrodzenia za inkaso,

10) uchwalenia Gminnego programu usuwania azbestu i  wyrobów zawierających azbest dla 
Gminy Celestynów na lata 2008-2032,

11)  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki 



Zdrowotnej w Celestynowie za 2008 r,

12)  przystąpienia Gminy Celestynów do projektów kluczowych realizowanych przez
Samorząd  Województwa  Mazowieckiego  w  ramach  RPO  WM  2007-2013  pn.:   „1) 
Przyspieszenie  wzrostu  konkurencyjności  województwa  mazowieckiego,  przez  budowanie 
społeczeństwa  informacyjnego  i  gospodarki  opartej  na  wiedzy  poprzez  stworzenie 
zintegrowanych  baz  wiedzy  o  Mazowszu”,  2)  „Rozwój  elektronicznej  administracji  w 
samorządach  województwa  mazowieckiego  wspomagającej  niwelowanie  dwudzielności 
potencjału województwa”,

          13) zmiany uchwały Nr 194/09 Rady Gminy Celestynów z dnia 20 kwietnia 2009 roku  w sprawie  
ustalenia       regulaminu określającego tryb i kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli ze 
specjalnego funduszu nagród za osiągnięcia dydaktyczno-  wychowawcze.     

     
4.    Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja.
5    Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.
6.   Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
7.   Sprawy różne.
8.   Wnioski i oświadczenia radnych.
9.    Przyjęcie protokołów z  poprzednich Sesji.
10.  Zamknięcie obrad. 

Radny Maciej Nowicki, w imieniu Komisji Statutowej, wnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 24/03 Rady Gminy Celestynów z dnia 8 lipca 2003 roku w 
sprawie Statutu Gminy Celestynów.
Wniosek został przyjęty.

Radny  Tadeusz Floriańczyk,w imieniu Komisji  Ładu i Środowiska, wnioskował o zdjęcie z porządku 
obrad   projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Gminnego  programu usuwania  azbestu  i  wyrobów 
zawierających azbest dla Gminy Celestynów na lata 2008-2032.
Wniosek został przyjęty.

Radny Robert  Wicik,  w imieniu  Klubu Radnych Tu Jest  Mój  Dom, wnioskował o wprowadzenie do 
porządku obrad w punkcie 3 ppkt.14 projektu uchwały w sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego 
na 2010 rok.
Wniosek został przyjęty.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik wnioskował, aby pierwszy z rozpatrywanych projektów uchwał 
sprawie absolutorium dla Wójta był bardziej rozbudowany, aby do  już wprowadzonych punktów dodać 
dwa: dyskusja i podjęcie uchwały.
Wniosek został przyjęty.

Zastępca Wójta Wojciech Nastula wnioskował o zdjęcie z porządku obrad w pkt.3 ppkt 2, projektu 
uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie na 2009 rok. (projekt Nr 1).
Wniosek został przyjęty.

Zastępca Wójta Wojciech Nastula wnioskował o zdjęcie z porządku obrad w pkt.3 ppkt 3, projektu 
uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie na 2009 rok. (projekt Nr 2).
Wniosek został przyjęty.

Zastępca Wójta Wojciech Nastula wnioskował  o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w 
sprawie dokonania zmian w budżecie na 2009 rok. (projekt Nr 3).
Wniosek został przyjęty.

                                            Porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów po zmianach:

1.    Interpelacje i zapytania radnych.
2.    Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:



             1) absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2008 rok,
                  - sprawozdanie z wykonania budżetu za 2008 rok,
                  - opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat sprawozdania z wykonania
                     budżetu za 2008 rok,            
                  - wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium Wójta,
                  - opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat wniosku Komisji Rewizyjnej
                  - dyskusja
                  - podjęcie uchwały
                      

2) dokonania zmian w budżecie gminy  Celestynów na 2009 rok (projekt Nr 3),

3) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki,

4) gromadzenia środków na kontach dochodów własnych przez gminne jednostki oświatowe,

5) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Otwockiego na realizację 
zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych znajdujących się na terenie Gminy Celestynów 
(projekt Nr 1),        

 6) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Otwockiego na realizację 
zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych znajdujących się na terenie Gminy Celestynów, 
(projekt Nr 2),

7)  zmiany  uchwały  Nr  20/07  Rady  Gminy  Celestynów  z  dnia  24  marca  2007r.  w  sprawie 
powołania  inkasentów  podatku  rolnego,  leśnego,  od  nieruchomości  i  określenia  wysokości 
wynagrodzenia za inkaso,

8)  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki 
Zdrowotnej w Celestynowie za 2008 r,

9)   przystąpienia Gminy Celestynów do projektów kluczowych realizowanych przez Samorząd 
Województwa Mazowieckiego w ramach RPO WM 2007-2013 pn.:  „1) Przyspieszenie wzrostu 
konkurencyjności  województwa  mazowieckiego,  przez  budowanie  społeczeństwa 
informacyjnego i gospodarki opartej na wiedzy poprzez stworzenie zintegrowanych baz wiedzy 
o  Mazowszu”,  2)  „Rozwój  elektronicznej  administracji  w  samorządach  województwa 
mazowieckiego wspomagającej niwelowanie dwudzielności potencjału województwa”,

10)  zmiany uchwały Nr 194/09 Rady Gminy Celestynów z dnia 20 kwietnia 2009 roku  w 
sprawie ustalenia regulaminu określającego tryb i kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli 
ze specjalnego funduszu nagród za osiągnięcia dydaktyczno-  wychowawcze,

11)  wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku.      
4.    Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja;
5    Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.
6.   Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
7.   Sprawy różne.
8.   Wnioski i oświadczenia radnych.
9.    Przyjęcie protokołów z  poprzednich Sesji.
10.  Zamknięcie obrad.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad. pkt. 1 
Interpelacje i zapytania Radnych.

Mirosław Rosłoniec zapytał czy w związku z nieobecnością na Sesji Pana Wójta Rada może podjąć 
uchwałę w sprawie absolutorium.



Mecenas poinformował,  że Pan Wójt  jest  gościem na Sesji  Rady Gminy.  Rada nie  ma w swoich 
kompetencjach zmuszenia Pana Wójta do uczestnictwa w Sesji.  Jest tylko kwestia, czy Wójt został 
skutecznie powiadomiony.

Interpelacje:

Teresa Błachnio
W budżecie Gminy na 2009 rok zaplanowano kwotę 364 000 zł na pokrycie  kosztów dokończenia 
kanalizacji  Osiedlu Radzyń, ulicy Wrzosowej w Celestynowie. Z informacji  jakie  Radna uzyskała od 
pracownika Urzędu Gminy wynika, że pojawiły się problemy z wykonaniem tej inwestycji w bieżącym 
roku.  Na  jakim  etapie  jest  w  tej  chwili  realizacja  tego  zadania? Czy  gmina  wystąpiła  o  środki 
zewnętrzne  na  wyżej  wymienione  zadanie? Czy  zostały  wykonane  wszystkie  uzgodnienia 
środowiskowe i inne w celu sporządzenia projektu, a dalej uzyskania pozwolenia na budowę? Radna 
zwróciła się z prośbą o podanie terminu rozpoczęcia realizacji inwestycji oraz o informacje, jakie koszty 
mieszkańcy będą musieli ponieść w celu przyłączenia.

Tadeusz  Floriańczyk zapytał,  jak  przebiegają  pracę  nad  koncepcją  zagospodarowania  bazaru  w 
Celestynowie oraz czy inwestycja kanalizacyjna w Pogorzeli została już rozliczona finansowo i czy stan 
dróg, odnośnie których mieszkańcy - jak również komisja wniosili uwagi - zostały naprawione?

Piotr Rosłoniec przypomniał, że jesienią zeszłego roku została podpisana umowa na wydzierżawienie 
działki w Regucie – chodzi o byłą stację paliw. Jakiego typu i od kiedy, z jakimi datami wpływały środki 
z  tego  tytułu? Radny  poprosił o  wskazanie  w  budżecie  za  zeszły  rok,  gdzie  środki  te  zostały 
umieszczone.

Agata  Stefanowska zadała  pytanie  dotyczące przebiegu  trasy  S17  przez  miejscowości  Ostrów  i 
Ostrowik.  Czy  posiadamy  na  ten  temat  jakieś  nowe  informacje,  czy  wpłynęły  do  gminy  jakieś 
dokumenty związane z tą inwestycją planowaną przez Dyrekcje Dróg Krajowych i Autostrad?

Jak wygląda stan realizacji inwestycji, jeżeli chodzi o boisko w Ostrowie, ponieważ radni pracując nad 
budżetem zabezpieczyli  kwotę 50 tys.  na remont boiska. Jest czas tuż przed rozpoczęciem okresu 
wakacyjnego i wiadomo, że taka inwestycja powinna być wykonana w tym okresie.

Radna poprosiła  także o przedstawienie, najlepiej  w formie pisemnej, decyzji  o wyborze kolejności 
etapów  termomodernizacji  budynku  Zespołu  Szkół  wraz  z  uzasadnieniem oraz  harmonogramu 
rzeczowo-finansowego tej inwestycji w poszczególnych latach.

Radna wnioskowała o przedłożenie, najlepiej  w formie pisemnej, informacji w jakim okresie zostanie 
wykonane odgrzybianie i osuszanie budynku Przedszkola Samorządowego w Celestynowie oraz czy 
obecnie zabezpieczone środki  w budżecie Gminy Celestynów na 2009 rok będą wystarczające na 
realizację  tego zadania.  Prośba dotyczy także przedstawienia szczegółowego kosztorysu,  który jest 
podobno w trakcie opracowywania.

Radna poprosiła o informację o stanie postępowania administracyjnego w zakresie niedrożności kanału 
odwadniającego znajdującego się na posesji  pana Szczepańskiego.  W imieniu Rady Gminy prosi o 
wyjaśnienie, jakie kroki ze strony Urzędu zostały podjęte w celu wyjaśnienia tego tematu. Jakie pisma 
złożono, kiedy zostały one złożone i czy była jakaś odpowiedz? Co Urząd zamierza dalej w tej sprawie 
zrobić?

Radna wnioskowała o przedstawienie informacji na temat realizacji inwestycji budowy przedszkola. Jaki 
jest  stan obecny jeśli  chodzi  o tą inwestycję/ Jakie są rokowania i  jakie  są szanse na pozyskanie 
środków zewnętrznych na ten cel i kiedy wreszcie ruszy budowa?

Radna zwróciła się z prośbą o przedstawienie regulaminu funkcjonowania Zakładu Obsługi Szkół oraz 
o odpowiedź na pytanie, czy funkcjonują już Kluby Malucha w wymiarze godzin, na jakie cała rada 
zabezpieczyła środki w tym budżecie?



Maciej Nowicki zadał następujące pytania (cytując): 

„Z  jakiego  powodu  Wójt  nie  zaakceptował  w  całości  wniosku  Dyrektora  Szkoły  Podstawowej  w 
Celestynowie  o  finansowe  zabezpieczenie  etatów  dla  wychowawców  grup  zerowych,  które 
rozpoczynają naukę od września 2009? Przeniesienie zerówek do Szkoły Podstawowej było głównym 
pomysłem  Wójta  i  jego  funkcjonariuszy.  Oni  to  byli  inicjatorem  tych  przeniesień  i  zapewniali  nas 
wszystkich rodziców, różnych roczników, że zerówki  będą funkcjonowały na takich zasadach jak w 
przedszkolu. Funkcjonowały tylko rok. Mam pytanie czy były to tylko jednoroczne obietnice? Teraz się 
okazuje, że nie ma możliwości prowadzenia trzech grup w trybie 10-cio godzinnym, jak również nie 
będzie  zająć z języka angielskiego.  Dlatego proszę o wyjaśnienie,  dlaczego dopuszczono do takiej 
sytuacji i nie zabezpieczono tym w budżecie środków skoro funkcjonariusze wójta z nim na czele o to 
wnioskowali.”

„Szanowny Panie Wójcie, proszę o wyjaśnienie, od kiedy i na jakich zasadach Gmina Celestynów jest 
sponsorem Celestynowskiego Klubu Sportowego  „Wrzos”? Dla  upewnienia się,  że rozumie  Pan to 
określenie  cytuje  za  encyklopedią:  „Sponsor  jest  to  najczęściej  firma  lub  osoba  prywatna 
zainteresowana promowaniem siebie i swoich produktów i ponosząca z tego tytułu określone koszty.” 
Nie uznam za wyczerpującą odpowiedź  w stylu,  że skoro Gmina wspiera organizacje  sportowe do 
czego ma pełne prawo i akceptację rady, to mogą one używać takiego określenia w tzw. cudzysłowiu. 
Jestem przekonany,  że  mam zdecydowanie  większe  doświadczenie  od  Pana  w zawieraniu  umów 
sponsoringu między klubem sportowym a innymi podmiotami i wiem co one oznaczają. Pozwolenie 
sobie na publikacje w oficjalnych mediach informacji o tym, że dana firma czy instytucja jest oficjalnym 
sponsorem  danego  klubu  nie  dzieje  się  bezpodstawnie  a  tym  bardziej  nie  bez  wiedzy 
zainteresowanego, jeśli tak by było to śmiało może sobie pan powiesić na budynku swojego domu logo 
np.  Macdonalda z rysunkiem BigMaca czy Wieśmaca i  napisać,  że jest  to Pana oficjalny sponsor. 
Jestem bardzo zainteresowany tą umową sponsoringu, ponieważ jako  Rada  Gminy nie zostaliśmy o 
takim  fakcie  w  żaden  sposób  poinformowani.  Informacja  o  Gminie  Celestynów  jako  o  oficjalnym 
sponsorze Klubu CKS „Wrzos” widnieje na stronie internetowej tego klubu, jak również pojawiła się w 
publikacjach  lokalnej  prasy.  Warte  podkreślenia  jest  tam  rozbicie  na  sponsorów  i  partnerów  tego 
zacnego  klubu.  Gmina  Celestynów jest  wymieniona  w tej  pierwszej  grupie,  więc  nie  ma  mowy  o 
pomyłce i  stwierdzeniu,  że ktoś coś źle  napisał.  Będąc przy temacie sportu  pragnę wyrazić  swoją 
opinię, że występowanie na gminnej spartakiadzie młodzieży w koszulce jednego z lokalnych klubów 
właśnie tego sponsorowanego odbieram jako lekceważenie innych sportowców naszej  Gminy,  całej 
Gminy. Przypominam, że był Pan tam jako Wójt Gminy a nie sympatyk jednego z klubów. Ze swej 
strony dodam również, że to dość spore ryzyko tak afiszować się sympatią do jednego klubu. Wiem z 
doświadczenia, jako  wieloletni  kibic  Polonii  Warszawa,  że  można  to  przypłacić  najdelikatniej 
usłyszeniem niecenzuralnych obelg pod swoim adresem. Czego Panu z całego serca nie życzę.” 

Dorota Nowak zapytała, czy Wójt Gminy ma pomysł gdzie przenieść mieszkańców „tęczynka”?

Anna Rosłaniec, w imieniu Klubu Radnych Tu Jest Mój Dom, odczytała następujące pytania:

1.Dnia 5 czerwca br. weszło w życie rozporządzenie Rady Ministrów z 27 kwietnia 2009 r. w sprawie 
szczegółowych  warunków  udzielania  pomocy  finansowej  na  zakup  podręczników.  Niezamożni 
uczniowie klas I-III oraz I gimnazjum dostaną wyprawkę szkolną zrefundowaną przez gminę. Pomocy 
udzielać  można  na  wniosek  rodziców,  prawnych  opiekunów ucznia,  nauczycieli  oraz  pracowników 
socjalnych.  Termin,  do którego należy złożyć dokumenty ustala odpowiednio Wójt  gminy.  Czy Wójt 
Traczyk wyznaczył już termin tych działań w gminie Celestynów?

2.  Dnia 22 kwietnia tego roku weszła w życie ustawa z dnia 19 marca 2009 r. o zmianie ustawy o 
systemie  oświaty,  która  wprowadza  istotne  zmiany  w  systemie  oświaty,  między  innymi  rozszerza 
obowiązek szkolny dla dzieci, obejmując nim dzieci kończące 6 lat, ale także w zakresie dotowania 
szkół  i  placówek  oświatowych.  Gmina  udzielająca  dotacji  na  podstawie  ustawy  będzie  mogła 
skontrolować wykorzystanie dotacji. Z powyższych uprawnień będziemy mogli jednak korzystać dopiero 
po  podjęciu  uchwał  stosownych  do  nowego  brzmienia  art.80  ust.4  lub  art.  90  ust.4  ustawy 
wykorzystania tych dotacji. Kiedy Wójt Gminy przedłoży Radzie stosowne projekty ?

3. Zgodnie z decyzjami Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego oraz Wójta Gminy, mieszkańcy 
budynku komunalnego przy ul.Św.  Kazimierza w Celestynowie zostali  zobowiązani  do opuszczenia 
tego  budynku  z  dniem  4  czerwca  2009  r.  Prosimy  o  udzielenie  informacji  o  ich  sytuacji  w  dniu 



dzisiejszym,  w szczególności  o wskazanie miejsca,  do którego zostali  przeniesieni  oraz propozycję 
kompleksowego rozwiązania sytuacji lokatorów budynków komunalnych w gminie Celestynów.

Teresa Strzeżysz poprosiła  o sprzątnięcie psa, który przebywa na poboczu w Celestynowie, na ul. 
Grzybowej. Z wywiadu wynika, że można go tam spotkać już od ok. 5 lat, od 2 lat jest agresywny. 23 
maja o godz. 10:00 ugryzł jej syna.

Bogdan Wójcik zapytał, na jakim etapie  jest  realizacja inwestycji  pn.  remont drogi  w Zabieżkach?
Z informacji z jednej z ostatnich Komisji Oświaty wynika, że wykonany jest projekt i na obecnym etapie 
wyłania się wykonawcę. Czy wykonawca jest już wyłoniony i kiedy praktycznie rozpoczną się prace na 
tej drodze?

Witold Kwiatkowski zwrócił się z następującymi interpelacjami:
„Panie Wójcie po raz kolejny (trzeci,  czwarty ???)  w imieniu mieszkańców osiedla  kieruję do pana 
zapytanie  w  sprawie  bardzo  złego,  zagrażającego  bezpieczeństwu  ruchu  drogowego  stanu 
technicznego ul. Radzińskiej w Celestynowie (droga o nawierzchni z tryliki, liczne wyboje, przełomy, 
zadołowania) na odcinku od ul. Otwockiej do ul. Wesolej po budowie kanalizacji sanitarnej przez firmę 
„WODROL”. Mija już 2 lata od wybudowania kanalizacji w tej drodze, pomimo składanych przez pana i 
pania Dyrektor Gospodarki Komunalnej deklaracji  i  zobowiązań do dzisiejszego dnia nic nie zostało 
zrobione  w  tej  sprawie.  Zaznaczyć  należy,  ze  załatwienie  tej  sprawy  nie  zależy  od  środków 
finansowych finansowych budżetu gminy tylko od wyegzekwowania przez pana jako inwestora budowy 
kanalizacji rzetelnego odtworzenia nawierzchni po robotach kanalizacyjnych od wykonawcy. Wnioskuje 
o podanie terminu, w jakim ta sprawa zostanie definitywnie zakończona.”

„Na  jednej  z  ostatnich  komisji  finansów  i  inwestycji  (maj  br.)  skierowany  był  do  pana  wniosek  o 
ustosunkowanie  się  na  piśmie  do  sprawy  finansowego  udziału  mieszkańców   gminy  w  budowie 
kanalizacji sanitarnej. Do dzisiaj brak odpowiedzi w tej sprawie. Wg informacji, które posiadam obecnie 
zawierane są z mieszkańcami w Celestynowie i w Pogorzeli stosowne  umowy na innych zasadach niż 
miało  to  miejsce  w  poprzedniej  kadencji  2002-2006.  Wówczas  udział  mieszkańców  w  budowie 
kanalizacji oszacowany został na kwotę 5000 zł, aktualnej wartość ta jest o połowę niższa. Wnioskuję o 
wyjaśnienie na piśmie takiego stanu rzeczy oraz przedstawienie sposobu rozwiązania sprawy, bowiem 
wydaje  się,  że  zachodzi  w  tym  wypadku  oczywiste,  niczym  nieuzasadnione  i  przede  wszystkim 
niesprawiedliwe różnicowanie mieszkańców naszej gminy.”

Ad. pkt. 2 ppkt 1.

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania 
budżetu za 2008 rok.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik powiedział, że jest zmuszony odnieść się do pisma Wójta, które 
wpłynęło do biura rady  dnia 8 czerwca, a więc dzień przed sesją. Dotyczy ono nieobecności Wójta na 
Sesji. Przewodniczący odczytał fragment tego pisma o następującej treści:,, Po raz kolejny jesteśmy 
zażenowani Pana działaniem. Ustalenie terminu Sesji w dniu, w którym od dawna wiedziano, iż  będę 
na urlopie jest następnym przejawem Pana partykularnej polityki.  Zwołanie w ten sposób Sesji,  tym 
bardziej absolutoryjnej,  aby uniemożlić moje w niej  uczestnictwo jest kolejnym Pana skandalicznym 
przedsięwzięciem.” Przewodniczacy poinformował zebranych, że o fakcie, iż  Wójt będzie nieobecny 
na sesji dowiedział się w przeddzień sesji o godz. 17. Wyraził ubolewaniae i oburzenie, że Wójt nie 
dość,  że  postanowił  uniknąć  obecności  na  sesji  to  jeszcze  probuje  odpowiedzialnością  za  tę 
nieobecność obarczyć kogoś innego.  Zapytał Zastępcę Wójta, kiedy ten podpisał wniosek urlopowy 
Wójtowi, z którego to wniosku wynikałoby,iż w dniu 9 czerwca Wójt nie będzie obecny.  Zapytał także, 
dlaczego w dniu 26 maja na ostatniej Sesji,  kiedy Przewodniczący określił termin następnej Sesji, ani 
Wójt, ani jego zastępca, nie poinformowali zebranycho urlopie Wójta przypadającym na ten dzień?

Zastępca Wójta Wojciech Nastula odpowiedział,  iż wniosek urlopowy podpisał  Wójtowi w dniu 19 
albo 20 maja.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik powtórzyl, że on ani żaden Radny nie wiedział, że Wójta na 
Sesji nie będzie, gdyż ma urlop. Ani Wójt, ani żaden pracownik żadnego z radnych wcześniej   o tym 



nie poinformował.

Sekretarz Gminy  Dariusz Kołodziejczyk dodał,ze Wójt nie ma obowiązku informowania kogokolwiek o 
swoim urlopie, ale przyznał także, że urlop nie stanowi przeszkody,by uczestniczyć w sesji.

Przewodniczący Rady  Bogdan  Wójcik  poinformował,  iż  rozpocznie  się  rozptrywanie  pierwszego 
punktu, jakim jest sprawozdanie z wykonania budżetu za 2008 rok. 

Skarbnik  Agnieszka  Kurek  w  imieniu  Wojta  przedstawiła  streszczenie  sprawozdania  z  wykonania 
budżetu za 2008 rok. (stanowi ono załącznik do niniejszego protokołu)

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Teresa Błachnio przeczytała Uchwałę Nr 89/W/09 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 17 kwietnia 2009 roku w sprawie 
wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Celestynów sprawozdaniu z wykonania budżetu za 
2008 rok. (stanowi ona załącznik do protokołu).

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Mirosław  Rosłoniec  odczytał  wniosek  Komisji  Rewizyjnej  w 
sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Celestynów za 2008 rok. ( stanowi on załącznik do niniejszego 
protokołu).

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Mirosław  Rosłoniec  odczytał  Uchwałę  Nr  130/W/09  Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 4 czerwca 2009 roku wyrażającą 
opinię  o  przedłożonym  przez  Komisję  Rewizyjną  Rady  Gminy  Celestynów  wniosku  w  sprawie 
nieudzielenia  absolutorium  Wójtowi  Gminy  za  2008  rok. (stanowi  ona  załącznik  do  niniejszego 
protokołu).

Radny Maciej Nowicki zauważył, że wina za nieterminowe przesłanie wniosku Komisji Rewizyjnej do 
RIO leży po stronie Wójta, gdyż utrudniał on prace Komisji, co RIO potwierdza w swoim piśmie.

Przewodniczący  Rady Bogdan  Wójcik  otworzył  dyskusję  nad  powyższymi  dokumentami,  przede 
wszystkim  wnioskiem  Komisji  Rewizyjnej.  Poprosił  przedstawicieli  Wójta,  aby  odnieśli  się  do 
przedstawianych Wójtowi  we wniosku zarzutów.

Sekretarz  Gminy Dariusz  Kołodziejczyk  odniósł  się  do  części,  która  dotyczy  ,,rażących 
nieprawidłowości  inwestycji  budowa  skateparku”.  Poinformował,  że  ustawa  prawo  budowlane 
jednoznacznie tego typu urządzenia kwalifikuje jako obiekty małej architektury. W piśmie Inspektora 
Nadzoru  Budowlanego  ani  razu  nie  zarzucano,  iż  na  tą  inwestycję  nie  uzyskano  pozwolenia  na 
budowę.  Inspektor  wspominał  o  zgłoszeniu,  a  to  jest  całkiem  inna  procedura  niż  pozwolenia  na 
budowę.  Po  drugie  na  tego  typu  inwestycje  nie  jest  wymagany  projekt  budowlany.  Zaznaczyl,że 
odwołano  się  od  dezycji  Inspektora  Nadzoru  Budowlanego,  w  związku  z  tym  na  dzień  dzisiejszy 
decyzja ta jest nieprawomocna i skatepark całkowicie legalnie funkcjonuje. Z uwagi na to, że jest to 
obiekt  małej  architektury  usytuowany  w  miejscu  publicznym,  powinien  być  wykonany  projekt 
zagospodarowania  terenu,  a  nie  projekt  budowlany.  W  opinii  Urzędu  Gminy  nie  mieliśmy  tu  do 
czynienia z procesem budowlanym jeżeli chodzi o postawienie tych obiektów na terenie utwardzonym. 
Prace związane z  utwardzeniem terenu zostały  zgłoszone do Starostwa Powiatowego w Otwocku. 
Formuowanie zarzutów, że jest wymagany projekt budowlany oraz że pozwolenia na budowę nie było, 
jest  całkowicie  nieuzasadnione.  Następnie  Sekretarz  odniósł  się  do  wypowiedzi  Radnego  Macieja 
Nowickiego jakoby RIO uznała to, że z winy Wójta nastąpiły utrudnienia w pracy Komisji. W pismie RiO, 
w którym jest  napisane,  iż:,,  z  wyjaśnień  wynika..”  RIO nie  potwierdziła,  że zgadza się  z  tym.  Co 
więcej ,,utrudnieniami przez Wójta” ujęła w cudzysłów, a nie napisała, że stwierdza utrudnienia. Poza 
tym  podczas  dwóch  posiedzeń  Komisji  odbywających  się  w  godzinach  pracy  Urzędu  wszystkie 
dokumenty były udostępnione Radnym do wglądu, z każdego Wydziału pracownicy mieli  obowiązek 
przyjść,  wytłumaczyć  i  udostępnić  oryginały  dokumentów.  Zapytał  Radnego,  na który  dokument,  w 
związku z kontrolą Komisji Rewizyjnej, Komisja musiała czekać kilkadziesiąt dni. 

Do  takiego  wyjaśnienia  odniosla  się  radna  Teresa  Blachnio,  która  przytoczyła  kilka  przykładów 
dokumentów, na które radni z komisji rewizyjnej czekali bardzo długo. Dodała,że kilku nie otrzymali do 
dnia sesji.

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i 



Leśnictwa  Paweł Tomala w uzupełnieniu wypowiedzi Sekretarza poinformował, że w dniu 8 czerwca 
przyszło pismo od Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego, które  umarza postępowanie w 
sprawie skateparku, czyli inwestycja jest legalna. 

Radny  Tadeusz Floriańczyk  zapytał,  czy skatepark jest  umiejscowiony w planie  zagospodarowania 
terenu.

Sekretarz Dariusz Kołodziejczyk odpowiedział, że nie jest to konieczne.

Radny  Piotr  Rosłoniec zauważył,  że jednym z zarzutów dotyczacych budowy skateparku bylo  jego 
niejasne finansowanie. Wójt  wspominał o tajemniczym sponsorze, ale nie chcial udostępnić radnym 
pełnej dokumentacji związanej z finansowaniem tej inwestycji. 

Radna Agata Stefanowska powiedziała, że inwestycja skateparku jest jedną z mniejszych inwestycji w 
naszej  Gminie.  Bezsprzeczne jest,  że Radni  otrzymali  dokument  Powiatowego Inspektora  Nadzoru 
Budowlanego o decyzji rozbiórki tego obiektu. Z wniosku Komisji Rewizyjnej wynika, że na inwestycje w 
2008 roku  planowano 7 mln zł,  a wydatkowano  jedynie 3 600 000 zł.  Stwierdziła, że jest to bardzo 
niepokojace i o tym nalezy podyskutować.

Sekretarz  Gminy Dariusz  Kołodziejczyk  powiedział,  że  to  Radni  uznali,  iż  inwestycja  budowy 
skateparku jest na tyle istotna, że napisali o tym do RIO.

Zastępca  Wójta  Wojciech  Nastula odniósł  się  do  zarzutów  dotyczących  środków  zewnętrznych, 
cytując  :,,Komisja  stwierdza  brak  dokumentacji  (chodzi  o  decyzję  środowiskową)  jako  rażące 
zaniedbanie ze strony Wójta,  uniemożliwiające otrzymanie środków zewnętrznych”.  Zastępca Wójta 
powiedział, że te zaniedbania są zaniedbaniami poprzedniej kadencji.

Radny  Witold  Kwiatkowski  przypomniał,  że  obowiązuje  zasada  kontynuacji  władzy.  Wójt  sprawuje 
urząd blisko 3 lata. Powinny mu być znane sprawy stanu realizacji najważniejszych inwestycji gminnych 
pod względem planistycznym, projektowym i realizacyjnym. Radnym należy przedstawić ocenę stanu 
dokumentacji przy pracach nad budżetem na dany rok.

Radna  Agata  Stefanowska  powiedziała,  że  w  pierwszym  roku  urzędowania  Komisja  Finansów 
wielokrotnie  zwracała  się  do  Wójta,  aby  jak  najszybciej  wnioskował  o  pozwolenie  wodno-prawne. 
Ostatecznie  postanowiono  zapłacić  karę,  aby  nie  było  przeszkód  w  celu  pozyskania  środków 
zewnętrznych.

Zastępca Wójta Wojciech Nastula poinformował, że dyskusja dotyczy dwóch różnych kwestii. Chodzi 
o uzgodnienia środowiskowe, które były wymagane w ramach ustawy prawo ochrony środowiska, która 
nie jest w tej chwili obowiązująca. Sprawa wyszła po złożeniu wniosku ze studium wykonalności. Błąd 
ten znalazł Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska w pierwszej połowie października 2008 roku. 
Wniosek został odrzucony.  Prosił,  aby nie obwiniać  Wójta, że tych środków nie pozyskał.  Decyzje 
środowiskowe  były  wydane  pod  koniec  2005  roku  i  na  początku  2006  i  nie  było  tam  po  prostu 
uzgodnień.  W  niedalekiej  przyszłości  zostanie  Radnym  przedstawiony  pomysł  rozwiązania  tego 
problemu. Następnie Zastępa Wójta odniósł się do zarzutu niepozyskania środków zewnętrznych na 
termomodernizację. Powiedział, że większość Radnych wie, że to działanie zostało przesunięte przez 
Urząd Marszałkowski. To nie jest wina Wójta. Ono jest opóźnione co najmniej o pół roku. Dopiero teraz 
gmina aplikuje  o te środki.  Do 25 czerwca według harmonogramu trzeba złożyć ten wniosek.  Jeśli 
chodzi o zarzut, że w Urzędzie Gminy jest bałagan i przez to został odrzucony wniosek na drogę Glina 
– Jatne, to Zastępca Wójta osobiście udzielił Radnym wyjaśnień na piśmie. Wina nie leży w ogóle po 
stronie Urzędu. Urząd Gminy złożył wniosek. Następnie dostał wniosek do poprawienia. Przy próbie 
poprawienia  błędów system informatyczny  MEWA nie  działał.  Nastula  osobiście  kontaktował  się  z 
Mazowiecką  Jednostką  Wdrażania  Programów  Unijnych,  gdzie  poinformowano  go,  żeby  się  nie 
martwić i złożyć pismo w tej sprawie. Po czym otrzymał pismo, iż nie złożono wniosku w terminie. 
Wtedy odwołano się do Wojewody.

Radny  Piotr  Rosłoniec  powiedział,  że  środki  na  termomodernizację  były  również  zaplanowane  z 
pożyczki. Wójt nie wyjaśnił przyczyn niewzięcia pożyczki. Zamiast 200 000 zł można by było wykonać 
pracę za 500 000 zł. Jeśli chodzi o wniosek Komisji Rewizyjnej, to Komisja w swojej opinii napisała o 
zawieszeniu  się  programu.  Ale  wniosek  do  MJWPU  był  wysłany  przez  wójta  dopiero  ostatniego 



możliwego dnia. 

Radny Witold Kwiatkowski  powiedział,  że o tym, czy będzie nabór  na środki  unijne urząd wiedział 
odpowiednio wcześniej i należało skorygować budżet tak, by można było zaciągnąć pożyczkę. 

Zastępca  Wójta  Wojciech  Nastula powiedział,  że  pierwszy  termin  naboru  miał  być  pod  koniec 
listopada lub na początku grudnia, tak, że czasu na zmianę tej dotacji w budżecie zbytnio nie było.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik zwrócił uwagę, że uchwała RIO w pierwszym zdaniu (cytat z 
uchwały):,,pozytywnie  opiniuje  wniosek  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Gminy  Celestynów  w  sprawie 
nieudzielenia Wójtowi Gminy absolutorium” , a zatem nie ma żadnych zastrzeżeń do tego wniosku.

Radna  Agata  Stefanowska zapytała,  dlaczego  w  2008  roku  nie  została  zrealizowana  inwestycja 
budowy drogi w Zabieżkach na 100 tys. zł.

Sekretarz Gminy  Dariusz Kołodziejczyk powiedział,  że nie ma Pana Wójta.  Na część pytań,  które 
dotyczą  pierwszych  trzech kwartałów nie  jest  znane  stanowisko  Wójta.  Urzędnicy  będą  się  starać 
odpowiadać na pytania, co do których mają jakąś wiedzę.

Radna Agata  Stefanowska powiedziała,  że  zarzuty  Komisji  Rewizyjnej  odnoszą  się  nie  tylko  do 
pozyskiwania środków zewnętrznych.

Radny  Mirosław Rosłoniec powiedział,  że Wójt się chwali,  że został zmniejszony deficyt budżetowy 
gminy. Natomiast mieszkańców interesują głównie wykonane inwestycje.

Radny Tadeusz  Floriańczyk  zadał  pytanie  odnośnie  umorzeń  podatków.  Jego zdaniem skala  tych 
umorzeń  jest  duża.  W  wielu  przypadkach  jest  chwalebne,  że  Wójt  pomaga  ludziom  w  trudnych 
chwilach.  Niemniej  jednak  dziesięciokrotny  wzrost  umorzeń  w  stosunku  do  roku  ubiegłego  jest 
niepokojący.

Sekretarz Gminy Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że są to suwerenne decyzje Wójta, wydawane na 
podstawie uzasadnionego interesu podatnika. Nie ma obowiązku po stronie Wójta, aby to wyjaśniać. 
Mogą to  sprawdzać  organy nadzoru podatkowego.  Co do jednego podatnika umorzenie ma służyć 
podtrzymaniu miejsc pracy w związku z trudną sytuacją finansową tego przedsiębiorcy.

Radna Teresa Błachnio powiedziała, że zaplanowano pięć lamp w Celestynowie, zamontowano cztery, 
w Dąbrówce zaplanowano 5 lamp, zamontowano 4, w Regucie zaplanowano 5 lamp, zamontowano 4, 
w Glinie planowano 5 lamp i zamontowano 5 lamp, w Zabieżkach planowano 5 lamp, zamontowano 2 
lampy, w Podbieli planowano 3 lampy, żadnej nie zamontowano. Realizacja tego zadania nie do końca 
jest  zgodna  z  budżetem  na  2008  rok.  Dokumentacja  tego  zadania  nie  jest  kompletna.  Następne 
zadanie  dotyczące  przystanków:  w  Celestynowie  miały  być  trzy  przystanki,  w  Starej  Wsi  jeden 
przystanek,  Pogorzel  Warszawska 1,  Glina  1,  Jatne  1 i   Ostrowik  1.  Na podstawie  przedłożonych 
dokumentów  trudno  jest  ustalić  miejsce  realizacji  przystanków.  Komisja  stwierdza  brak  protokołów 
odbioru oraz brak zgodności dokumentów finansowych. Wykonano 6 wiat przystankowych, w planie 
było 8. Poniesiono większe koszty na drewniane wiaty przystankowe w Starej Wsi i Pogorzeli.

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i 
Leśnictwa Paweł Tomala poinformował, że w Podbieli nie wykonano lamp dlatego, że nie ma słupów, 
na które można by było je zawiesić. Radni nie przewidzieli, że w niektórych miejscowościach trzeba 
budować linie oświetleniowe. Ponadto zaplanowana w budżecie kwota była zbyt mała.

Radny  Piotr Rosłoniec powiedział, że głównym zarzutem Komisji Rewizyjnej były zaniżone dochody, 
brak  pozyskania  środków  zewnętrznych  (0  zł),  drobne  kwoty  pozyskał  GOPS,  bark  monitoringu 
miesięcznych  dochodów.  Kolejny  już  rok  Wójt  nie  realizuje  uchwały  budżetowej.  Wiele  zadań  jest 
przekładanych na następny rok (np.ul. Rękasa, kanalizacja ul. Leśna). Ponadto Wójt płaci należności 
po  terminie.  W zeszłym roku Rada nie  udzieliła  Wójtowi  absolutorium.  Zdaniem Komisji  Wójt   nie 
poprawił  jakości  swojej  pracy.  Komisja  wystąpi  z  kilkoma  wnioskami  o  podejrzenie  naruszenia 
dyscypliny finansów publicznych. Kolejny zarzut to źle sporządzone sprawozdanie. Komisja pracowała 
bardzo długo i wnikliwie.



Radna  Agata Stefanowska powiedziała,  że to po stronie  Wójta leży kompetencja,  aby proponować 
Radzie zmiany w budżecie.

Radny  Witold  Kwiatkowski  zwrócił  uwagę na negatywne  skutki  złej  realizacji  budżetu  przez Wójta. 
Problemy, z którymi się stykają mieszkańcy nie są rozwiązywane. Gmina nie wykorzystuje szansy na 
pozyskanie środków zewnętrznych.
Budowa kanalizacji, priorytet naszej Gminy, nie posunęła się w zeszłym roku do przodu. Widoczny jest 
także brak współpracy Wójta z Radą.

Radny Robert Wicik odczytał Stanowisko Klubu Radnych “Tu Jest Mój Dom” w sprawie absolutorium 
dla Wójta Gminy Celestynów za rok 2008. (stanowi ono załącznik do protokołu).

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik,  po zakończeniu  dyskusji,  odczytał  § 1 projektu  uchwały  w 
sprawie  absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2008 rok w brzmieniu:,,  Po 
rozpatrzeniu sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Celestynów na 2008 rok, zapoznaniu się z 
wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Gminy dotyczącym absolutorium dla Wójta Gminy oraz opiniami 
Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie  ww.  sprawozdania  i  wniosku,  nie  udziela  się  Wójtowi 
Gminy Celestynów absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2008 rok”

Wiceprzewodnicząca  Rady Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad  uchwałą  w 
sprawie  absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2008 rok.

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za)

Ad. pkt. 2 ppkt 2.

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie na 2009 rok. 
Pani Skarbnik Agnieszka Kurek omówiła projekt uchwały. Poinformowała, że w związku z realizacją 
budżetu istnieje potrzeba dokonania zmian w budżecie Gminy Celestynów na 2009 rok. Dokonuje się 
zwiększenia dochodów bieżących w dziale 852 „Pomoc społeczna” rozdziale 85219 „Ośrodki pomocy 
społecznej” § 0920 „Pozostałe odsetki” o kwotę 1.550,00zł z tytułu pozostałych odsetek w związku z 
niedoszacowaniem dochodów uzyskiwanych jako odsetki  od środków na rachunkach bankowych z 
przeznaczeniem na wydatki bieżące w rozdziale 75412 „Ochotnicze straże pożarne” § 4300 w kwocie 
1.550,00 zł na zakup usług pozostałych (naprawa samochodu OSP). Zwiększa się dochody majątkowe 
w dziale 700 „Gospodarka mieszkaniowa” rozdziale 70005 „Gospodarka gruntami i nieruchomościami” 
o  kwotę  4.830,00  zł  z  tytułu  wpływów  z  przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego 
przysługującego osobom fizycznym w prawo własności z przeznaczeniem na zwiększenie wydatków w 
dziale 750 „ Administracja publiczna” rozdziale 75023 „Urzędy Gmin” w § 4750 w kwocie 926,00 zł (na 
zakup dodatkowej licencji programu komputerowego) a także § 6060 „Wydatki na zakupy inwestycyjne” 
w kwocie 3.904,00 zł (na zakup programu księgowego „Środki trwałe”). Zwiększa się wydatki bieżące o 
kwotę 120.000,00 zł: w dziale 900 „Gospodarka komunalna i ochrona środowiska”, rozdziale 90095 
„Pozostała działalność” w  § 4270 o kwotę 100.000,00 zł  z przeznaczeniem na remont budynków 
komunalnych,  w dziale 900, rozdziale 90095   § 4300 o kwotę 20.000,00 zł z przeznaczeniem na 
zabezpieczenie opłat za wynajem mieszkań dla wykwaterowanych osób z budynku komunalnego przy 
ul. Św. Kazimierza 7. Zwiększa się wydatki majątkowe w dziale 801, rozdziale 80101 § 6050 w kwocie 
50.000,00  zł  z  przeznaczeniem  na  zapewnienie  środków  na  realizację  zadania  inwestycyjnego 
„Budowa  boiska  przy  Szkole  Podstawowej  w  Starej  Wsi”.  Zwiększa  się  dotacje  celową  o  kwotę 
50.000,00 zł dla zakładu budżetowego Gospodarki Komunalnej (dział 900 rozdział 90017  § 6210) - 
kwota 50.000,00 zł na realizację zadania „Budowa sieci wodociągowej: Dąbrówka, ul. Spokojna; Glina, 
ul.  Ogrodowa,  ul.  Sadowa,  ul.  Słoneczna;  Stara  Wieś”.  Zmniejsza  się  wydatki  w  rozdziale  80103 
„Oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych” w § 4210 „ Zakup materiałów i wyposażenia” o 
kwotę 2.500,00 zł i w   § 4240 „Zakup pomocy naukowych, dydaktycznych” o kwotę 1.090,00 zł oraz 
zmniejsza się wydatki w rozdziale  80146 „Dokształcanie i doskonalenie nauczycieli” § 4700 „Szkolenia 
pracowników niebędących członkami  korpusu służby cywilnej”  o  kwotę 2.000,00  zł  i   jednocześnie 
zwiększa się  wydatki  w rozdziale  80101 „Szkoły  podstawowe”  § 4240 „Zakup pomocy naukowych, 
dydaktycznych”  o  kwotę   5.590,00  zł  z  przeznaczeniem  na  zakup  wyposażenia  do  pracowni 
komputerowej  dla  klas  I-III  w  Szkole  Podstawowej  w  Celestynowie.  Począwszy  od  nowego  roku 
szkolnego  obligatoryjnie  został  wprowadzony  obowiązek  nauki  informatyki  w  klasach I.  Posiadane 



przez szkołę pracownie zabezpieczają jedynie naukę informatyki w klasach V-VI. Zmiana w rozdziale 
80146 nie zakłóci planu podnoszenia kwalifikacji przez nauczycieli w 2009 roku.  Zmniejsza się wydatki 
majątkowe w dziale 600, rozdziale 60016 § 6050 (zadanie inwestycyjne „Budowa dróg po kanalizacji w 
Celestynowie i Pogorzeli na ul. Kolejowej w gminie Celestynów”) o kwotę 8.500,00 zł i jednocześnie 
zwiększa się wydatki w dziale 600, 60016 § 4210 o kwotę 8.500,00 zł z przeznaczeniem na zakup 
destruktu  w  celu  naprawienia  ul.  Kolejowej  w Pogorzeli.  Z  dokumentów  przekazanych  do  referatu 
księgowości wynika, ze naprawę ulicy Kolejowej należy kwalifikować jako remont tej ulicy a nie zadanie 
inwestycyjne. Zmniejsza się wydatki majątkowe w rozdziale 90015 „Oświetlenie ulic, placów i dróg” § 
6050 (zadanie inwestycyjne Oświetlenie uliczne - montaż punktów oświetleniowych gminy Celestynów: 
Stara Wieś 2 lampy (ul. Norwida 1 szt., ul. Mickiewicza 1szt.), Zabieżki 2 lampy (ul. Szpacza 1 szt., ul. 
Polna 1 szt.), Pogorzel 2 lampy, Celestynów 3 lampy (ul. Szkolna 2 szt., ul. Św. Kazimierza 1 szt.), 
Dąbrówka  4  lampy,  Glina  4  lampy  (ul.  Polna  3  szt.,  ul.  Otwocka  1  szt.))  o  kwotę  500,00  zł  i 
jednocześnie  zwiększa  się  wydatki  bieżące  w  dziale  921,  92195  §  4210  o  kwotę  500,00  zł  z 
przeznaczeniem na zakup  nagród dla  dzieci  uczestniczących w konkursach z  okazji  Dnia Dziecka 
organizowanych w Szkole Podstawowej w Celestynowie.  Sołectwo postanowiło zmienić przeznaczenie 
środków pozostających w dyspozycji  sołectwa - zgodnie z podjętą uchwałą sołectwa. W związku ze 
sporządzeniem bilansu z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego za 2008 rok zachodzi 
konieczność korekty budżetu. W załączniku Nr 1 w dziale „przychody ogółem” pozycji 8 „Inne źródła 
(wolne środki)” o kwotę 363.815,88. W projekcie uchwały o tę kwotę zmienia się sposób finansowania 
deficytu. W projekcie uchwały wnosi się również o zmianę sposobu finansowania spłaty rat kredytów i 
pożyczek  przypadających  na  2009  rok.  W załączniku  nr  1  w dziale  „przychody  ogółem”  pozycji  1 
kredyty  na  spłatę  wcześniej  zaciągniętych  pożyczek  i  kredytów zmniejsza  się  o  kwotę  619.466,12 
(spłata  rat  nastąpiła  z  wolnych  środków)  do  kwoty  1.215.069,42  zł.  W  związku  z  wcześniej 
przedstawionymi  zmianami,  w  projekcie  uchwały  wnosi  się  o  zwiększenie  kredytów  na  pokrycie 
planowanego deficytu budżetu o kwotę 703.282,00 do kwoty 1.742.293,00, a także wprowadzenie w 
załączniku  nr  1  w  dziale  „przychody  i  rozchody”  pozycji  2  „pożyczki”  w  kwocie  500.00,00  zł.   Po 
zmianach  w  projekcie  uchwały  deficyt  wynosi  2.242,293,00  zł,  zostanie  on  pokryty  przychodami 
pochodzącymi z zaciągniętych kredytów w kwocie 1.742.293,00 zł oraz zaciągniętą pożyczką w kwocie 
500.000,00  zł.  Przychody  w  wysokości  4.076.828,54,  rozchody  w  wysokości  1.834.535,54  zł.  W 
projekcie uchwały wnosi się o zmianę sposobu finansowania inwestycji. W załączniku nr 2: 
1. dodaje się inwestycje: liczba porządkowa 5 Administracja publiczna pozycja 1 „ Zakup programów 
komputerowych” w kwocie 3904,00,
 2.  zwiększa się w wydatkach majątkowych liczba porządkowa VII  pozycja 3 „Budowa boiska przy 
Szkole podstawowej w Starej Wsi” o kwotę 50.000,00 zł do kwoty 232.000,00 zł.
3. zwiększa się w wydatkach majątkowych liczba porządkowa 4 „Gospodarka komunalna i ochrona 
środowiska” pozycja 1 „Dotacja celowa dla zakładu budżetowego GK o kwotę 50.000,00 zł do kwoty 
270.200,00 zł
4. zmniejsza się inwestycję liczba porządkowa II „Transport i łączność” pozycja 7 o kwotę 8.500,00 zł 
do kwoty 121.500,00 zł jednocześnie zmienia się nazwę zadania na „Budowa dróg po kanalizacji w 
Celestynowie i Pogorzeli w Gminie Celestynów”
5.  zmniejsza się inwestycję  liczba porządkowa VIII  „Gospodarka  komunalna i  ochrona środowiska” 
pozycja 2 „Oświetlenie uliczne - montaż punktów oświetleniowych gminy Celestynów: Stara Wieś 2 
lampy (ul. Norwida 1 szt., ul. Mickiewicza 1szt.), Zabieżki 2 lampy (ul. Szpacza 1 szt., ul. Polna 1 szt.), 
Pogorzel  2 lampy,  Celestynów 3 lampy (ul.  Szkolna 2 szt., ul.  Św. Kazimierza 1 szt.), Dąbrówka 4 
lampy, Glina 4 lampy (ul. Polna 3 szt., ul. Otwocka 1 szt.)) o kwotę 500,00 zł do kwoty 52.680,00 zł.
 W projekcie uchwały wnosi się o zmianę źródeł finansowania inwestycji: Budowa kanalizacji sanitarnej 
w Pogorzeli,gmina Celestynów – zadanie  XI  środki  własne z  438.000,00  na  200.000 zł,  kredyty  z 
762.000,00 zł na 1.000.000 zł. Ogólna kwota planowana na inwestycję pozostaje bez zmian. Budowa 
kanalizacji sanitarnej w Celestynowie ul Leśna, Grabowa, Wiosenna, Podgórna, Laskowska, Regucka – 
zadanie IX środki własne z 1000.000,00 na 257.707 zł, kredyty z 0,00 zł na 742.293 zł. Ogólna kwota 
planowana na inwestycję pozostaje bez zmian. Budowa boiska przy Szkole Podstawowej w Starej Wsi 
- środki własne z 100.000,00 na 182.000 zł, kredyty z 32.000,00 zł na 0,00 zł. Ogólna kwota planowana 
na inwestycję  pozostaje bez zmian.  Opracowanie projektu i  wykonanie termomodernizacji   Zespołu 
Szkół w Celestynowie oraz boisk - środki własne z 700.000,00 na 200.000 zł, pożyczki z 0,00 zł na 
500.000,00  zł.  Ogólna  kwota  planowana  na  inwestycję  pozostaje  bez  zmian.  Realizacja 
zagospodarowania  Centrum  Celestynowa  środki  własne  z  137.230,00  na  437.230  zł,  kredyty  z 
300.000,00 zł na 0,00 zł. Ogólna kwota planowana na inwestycję pozostaje bez zmian. 
W wyniku tych zmian w załączniku nr 2: Zmienia się kwota wydatków razem z kwoty 7.910.766,00 zł na 
kwotę 8.005.670,00 zł (różnica 94.904) (50.000, 50.000, 3.904, -8.500, -500, ) 

1. Zmienia  się  kwota  wydatków  w  pozycji  środki  własne:  z  kwoty  4.776.766,00  zł  na  kwotę 



3.723.377,00 zł  (różnica -1.053.389)  (50.000,  50.000,  3.904,  300.000,  32.000,  -8.500,  -500, 
-238.000, -742.293, -500.000)

2. Zmienia się kwota wydatków w pozycji  kredyty:  z kwoty 1.094.000,00 zł na 1.742.293,00 zł 
(różnica 648.293) (-300.000, -32.000, 238.000, 742.293)

3. Zmienia się kwota wydatków w pozycji pożyczki: z kwoty 0 na kwotę 500.000 zł
Kwota z pozycji środki własne została rozdysponowana (1.053.389)
- zmniejszenie kwoty wolnych środków: 363.815,88
- zmniejszenie kwoty kredytów na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań: 619.466,12
W  projekcie  uchwały  dostosowano  załącznik  nr  3  „Limity  wydatków  na  wieloletnie  programy 
inwestycyjne realizowane przez Gminę Celestynów” do zmian dokonanych załączniku nr 2.
W projekcie  uchwały  dostosowano załącznik  nr  4  „Wydatki  na programy i  projekty  realizowane ze 
środków funduszy strukturalnych oraz funduszu spójności” do zmian dokonanych w załączniku nr 2.
W projekcie uchwały w załączniku nr 5 „Plan przychodów i wydatków zakładu budżetowego Gospodarki 
Komunalnej na 2009 rok” naniesiono dotację celową w poz. 6w wysokości 50.000zł na budowę sieci 
wodociągowej Dąbrówka, ul.  Spokojna, Glina, ul. Ogrodowa, ul.Sadowa, ul. Słoneczna, Stara Wieś. 
Dokonano również korekty dotacji  w poz.4 z „Budowa przyłącza wodociągowego” na „Budowę sieci 
wodociągowej”. 
W  projekcie  uchwały  w  załączniku  nr  6  „Zestawienie  środków  sołeckich  na  2009  rok”  zgodnie  z 
projektem uchwały wpisano zmianę przeznaczenia środków sołeckich sołectwa lasek z działu 90015 do 
działu 92195.

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, że komisja pracowała 
nad  innym  projektem.  Radni  prosili o  naniesienie  stosownych  zmian.  Wnioski  komisji  nie  zostały 
zrealizowane. 

Pani Skarbnik powiedziała, że Wójt uznał, że nalezy podtrzymać jego projekt, bez nanoszenia zmian.

Radna Agata Stefanowska poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała zmianę w sprawie 
boiska oraz między inymi zmianę dotyczącą wodociągu dla mieszkańców Dąbrówki, Starej Wsi i Gliny.
Komisja nie zaakceptowała pozostałych zmian.

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, że podczas omawiania 
projektu na Komisji Radni zupełnie przypadkiem zauważyli, że załącznik inwestycyjny uległ zmianie, a 
nie wynikało to ani z treści uchwały, ani z uzasadnienia. Całkowicie zmienił się sposób finansowania 
niektórych inwestycji. Komisja wnioskowała o zostawienie sposobu finansowania na dotychczasowym 
poziomie. Jest skandalem, że uchwała nie została przygotowana zgodnie z wnioskiem Komisji.

Radny Witold Kwiatkowski złożył wniosek formalny o kilkominutową przerwę w obradach.

Przewodniczący Rady Gminy Bogan Wójcik ogłosił przerwę.

Po przerwie.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Piotr  Rosłoniec  poinformował,  że  Komisja  w 
przerwie  uzyskała  informację,  iż  treść  omawianej  przez  Panią  Skarbnik  uchwały  jest  identyczna  z 
projektem,  nad  którym  komisja  pracowała  na  ostatnim  posiedzeniu  Komisji.  Komisja  wnioskuje  o 
wprowadzenie  do projektu  uchwały  w sprawie  zmian w budżecie gminy  Celestynów następujących 
zmian:

1. W § 2 wykreśla się zapis dotyczący zmniejszenia wydatków w Dziale 600 Transport i Łączność, 
Wydatki  inwestycyjne  jednostek  budżetowych  w  kwocie  8  500  zł  oraz  wykreśla  się  zapis 
dotyczący zwiększenia wydatków bieżących w Dziale 600, Drogi publiczne i gminne w kwocie 8 
500 zł.

2. Należy pozostawić załączniki do tego projektu uchwały w formie jaka obowiązuje w ostatnio 
przyjętej uchwale zmieniającej budżet. Zmiany mają dotyczyć jedynie tych wynikających z treści 
uchwały zawartych w § 1, § 2 (zmodyfikowanym), § 3 i § 4 również ulegnie zmianie.

3. W  załączniku  plan  zadań  inwestycyjnych  i  wydatków  majątkowych  gminy  Celestynów, 
opracowanie projektu i wykonanie termomodernizacji Zespołu Szkół w Celestynowie (VII – Dział 
801 Oświata i wychowanie, pkt 6) środki własne mają pozostać w kwocie 700 000 zł oraz ma 
zostać dopisana pożyczka, wobec czego całe zadanie zwiększy się z 1000 000 zł do 1500 000 



zł.
4. Należy dostosować wszystkie inne załączniki do treści przegłosowanej uchwały.

Poprawka została przyjęta jednogłośnie.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w sprawie 
dokonania zmian w budżecie na 2009 rok.

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za)

Ad.pkt 2. ppkt 3.

Rozpatrzenie  projektu  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  długoterminowej 
pożyczki.

Zastępca  Wójta Wojciech  Nastula  poinformował,  że  projekt  ten  był  obszernie  omawiany  na  ostatniej 
Komisji  Finansów.  Gmina  Celestynów  aplikowała  o  pożyczkę  do  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony 
Środowiska. Otrzymaliśmy pozytywną decyzję. Postanowiliśmy, że Gmina zaciągnie tą pożyczkę.

Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Rosłoniec poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała ten 
projekt uchwały.

Radny Witold Kwiatkowski zapytał, czy to będzie pożyczka na termomodernizację czy też na boisko?

Zastępca Wójta Wojciech Nastula powiedział, że pożyczka będzie na termomodernizację budynku.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w sprawie 
zaciągnięcia długoterminowej pożyczki.

Uchwała została podjęta jednogłośnie (13 głosów za).

Ad.pkt 2. ppkt 4.

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie  gromadzenia środków na kontach 
dochodów własnych przez gminne jednostki oświatowe.

Pani  Skarbnik  powiedziała,  że  uchwała  ta  reguluje  sprawę  gromadzenia  środków  na  kontach 
dochodów własnych przez gminne jednostki  oświatowe.  Uchwała Nr 70/07  z 7 grudnia 2007 roku 
szczegółowo  określała  dochody  jakie  mogą  gromadzić  gminne  jednostki  oświatowe.  Na  wniosek 
Dyrektor jednej ze Szkół rozszerzono zakres dochodów uzyskiwanych przez Szkołę jak również zakres 
wydatków.

Radna Agata Stefanowska powiedziała,  że Komisja zaopiniowała projekt  uchwały pozytywnie,  bez 
żadnych uwag.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w sprawie
 gromadzenia środków na kontach dochodów własnych przez gminne jednostki oświatowe.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 2. ppkt 5.

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 
formie dotacji celowej dla Powiatu Otwockiego na realizację zadań inwestycyjnych na drogach 
powiatowych znajdujących się na terenie Gminy Celestynów (projekt Nr 1),   

Kierownik  Paweł Tomala  powiedział, że projekt dotyczy dofinansowania przez Gminę ciągu pieszo-
rowerowego łączącego Celestynów z miejscowością Dąbrówka. Dotacja wynosi 20 000 zł.     



Przewodniczący  Komisji  Finansów  Piotr  Rosłoniec  poinformował,  że  Komisja  zaopiniowała  projekt 
pozytywnie.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w sprawie
udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji  celowej dla Powiatu Otwockiego na realizację zadań 
inwestycyjnych na drogach powiatowych znajdujących się na terenie Gminy Celestynów (projekt Nr 1).

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 2. ppkt 6.

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 
formie dotacji celowej dla Powiatu Otwockiego na realizację zadań inwestycyjnych na drogach 
powiatowych znajdujących się na terenie Gminy Celestynów (projekt Nr 2),

Kierownik Paweł Tomala powiedział, że projekt ten dotyczy dotacji w wysokości 40 000 zł przekazanej 
do  Powiatu  Otwockiego  w  celu  remontu  chodnika  wzdłuż  ulicy  Poniatowskiego  w  miejscowości 
Celestynów.

Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Rosłoniec poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt 
pozytywnie.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w sprawie
udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji  celowej dla Powiatu Otwockiego na realizację zadań 
inwestycyjnych na drogach powiatowych znajdujących się na terenie Gminy Celestynów (projekt Nr 2).

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 2. ppkt 7.

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr 20/07 Rady 
Gminy Celestynów z dnia 24 marca 2007r. w sprawie powołania inkasentów podatku rolnego, 
leśnego, od nieruchomości i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso,

Pracownik Urzędu Gminy Danuta Papis powiedziała, że w związku z powołaniem sołtysa Lasku, jak 
również faktem, że sołtys Celestynowa wyraziła chęć zbierania podatku, nastąpiła potrzeba zmiany tej 
uchwały. Dodaje się dwóch sołtysów do listy inkasentów.

Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Rosłoniec poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt 
pozytywnie.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w sprawie 
zmiany  uchwały  Nr  20/07  Rady  Gminy  Celestynów z  dnia  24  marca  2007r.  w  sprawie  powołania 
inkasentów podatku  rolnego,  leśnego,  od  nieruchomości  i  określenia  wysokości  wynagrodzenia  za 
inkaso.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 2. ppkt 8.

Rozpatrzenie  projektu  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania 
finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Celestynowie za 2008 r,

Dyrektor SPZOZ Lech Krasieńko poinformował, że sprawozdanie zakładu składa się z bilansu bilansu 
na dzień 31 grudnia 2008 r. zamykającego się kwotą 1.576.187,00 zł po stronie aktywów i pasywów, 2. 
rachunku zysków i strat - stan na 31 grudnia 2008 r., wykazującego zysk netto w kwocie 63.759,91 zł.



Radna  Teresa  Strzeżysz w  imieniu  Komisji  Zdrowia  poinformowała,  że  Komisja  pozytywnie 
zaopiniowała projekt.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w sprawie
zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Celestynowie za 2008 r.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 2. ppkt 9.

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Celestynów 
do  projektów  kluczowych  realizowanych  przez  Samorząd  Województwa  Mazowieckiego  w 
ramach RPO WM 2007-2013 pn.:  „1) Przyspieszenie wzrostu konkurencyjności województwa 
mazowieckiego, przez budowanie społeczeństwa informacyjnego i gospodarki opartej na wiedzy 
poprzez  stworzenie  zintegrowanych  baz  wiedzy  o  Mazowszu”,  2)  „Rozwój  elektronicznej 
administracji  w  samorządach  województwa  mazowieckiego  wspomagającej  niwelowanie 
dwudzielności potencjału województwa”,

Zastępca  Wójta Wojciech  Nastula  poinformował,  że  projekt  był  obszernie  omawiany  na  Komisji 
Finansów.
Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Rosłoniec poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt 
pozytywnie.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w sprawie
przystąpienia  Gminy  Celestynów  do  projektów  kluczowych  realizowanych  przez  Samorząd 
Województwa  Mazowieckiego  w  ramach  RPO  WM  2007-2013  pn.:   „1)  Przyspieszenie  wzrostu 
konkurencyjności  województwa  mazowieckiego,  przez  budowanie  społeczeństwa  informacyjnego  i 
gospodarki opartej na wiedzy poprzez stworzenie zintegrowanych baz wiedzy o Mazowszu”, 2) „Rozwój 
elektronicznej administracji w samorządach województwa mazowieckiego wspomagającej niwelowanie 
dwudzielności potencjału województwa”,

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 2. ppkt 10.

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 194/09 Rady 
Gminy Celestynów z dnia 20 kwietnia 2009 roku  w sprawie ustalenia   regulaminu określającego 
tryb  i  kryteria  przyznawania  nagród  dla  nauczycieli  ze  specjalnego  funduszu  nagród  za 
osiągnięcia dydaktyczno-  wychowawcze.   

Kierownik ZOSZ Danuta Czerwińska poinformowała, że Wojewoda stwierdził nieważność § 4 ustęp 2 
załącznika do uchwały Nr 194/09  Rady Gminy Celestynów z dnia 20 kwietnia 2009 roku. W związku z 
tym nagroda będzie przyznawana po przepracowaniu jednego roku.

Radna Agata Stefanowska poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie.

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik  zapytał,  kto popełnił  błąd przy przygotowaniu tego 
projektu.

Kierownik ZOSZ Danuta Czerwińska poinformowała, że bierze na siebie odpowiedzialność.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w sprawie
zmiany uchwały Nr 194/09 Rady Gminy Celestynów z dnia 20 kwietnia 2009 roku  w sprawie ustalenia 
regulaminu określającego tryb i kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu 
nagród za osiągnięcia dydaktyczno- wychowawcze.   

Uchwała została podjęta jednogłośnie.



Ad.pkt 2. ppkt 11.

Rozpatrzenie  projektu  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 
wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku.  

Radny  Robert  Wicik,  w  imieniu  Klubu  Radnych  Tu  Jest  Mój  Dom  –  wnioskodawcy  projektu  - 
powiedział, że ustawa z dnia 20 lutego 2009 r. o funduszu sołeckim wprowadziła możliwość tworzenia 
funduszu sołeckiego poprzez wyodrębnienie w budżecie gminy środków przeznaczonych na realizację 
przedsięwzięć  wnioskowanych  przez  sołectwa.  Podjęcie  tej  uchwały  skutkować  będzie  nie  tylko 
uporządkowaniem kwestii formalno – prawych przyznawania sołectwom środków na realizowane przez 
nie zadania, ale i zwiększeniem dochodów gminy, gdyż zgodnie z ustawą gminy, które przekażą swoim 
sołectwom  pieniądze  na  lokalne  inicjatywy,  otrzymają  z  budżetu  państwa  zwrot  części  wydatków 
poniesionych na ten cel. Zwrot obejmie wydatki wykonane w roku poprzedzającym rok budżetowy.

Stwierdzono, że sprawa jest oczywista i nie ma potrzeby zasięgania opinii właściwych komisji Rady. 
Radca prawny pozytywnie zaopiniował przedłożony projekt.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w sprawie
wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku.  

Uchwała została podjęta 11 głosami, przy 2 wstrzymujących.

Ad.pkt 4.   

Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja.

Kierownik Paweł  Tomala poinformował,  że  do  końca  czerwca  zostanie  Radnym  przedstawione 
sprawozdanie z realizacji inwestycji do dnia 30 maja.

Radny  Piotr  Rosłoniec  poinformował,  że  już  w  połowie  maja  był  wniosek  Komisji  Finasów  o 
sporządzenie  takiego  sprawozdania.  (zapisane  w  budżecie  środki,  wykonanie,  należności,  faktury, 
termin zakończenia realizacji, uwagi).

Ad.pkt 5.   

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.

Zastępca Wójta poinformował, że sprawozdanie Radni otrzymali.

Poszczególni Radni wyrażali ubolewanie nad, jak wynika z dokumentu, zbyt małym zainteresowaniem 
Wójta dla spraw gminnych, szczególnie inwestycji.

Ad.pkt 6.

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Zastępca Wójta poinformował, że  odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie.

Ad.pkt.7.

Sprawy różne.

Dyrektor Gospodarki Komunalnej przedstawiła sytuację mieszkańców budynku ,,Tęczynek”:
dwie  rodziny  zostały  przeprowadzone  do  jednego  budynku.  Są  podejmowane  różne  działania  w 



poszukiwaniu lokali. Jest kilka wariantów. Jest złożony wniosek o lokalizację inwestycji budowa domu 
wielorodzinnego przy ulicy Dębowej. 

Radna Agata Stefanowska poinformowała, że Komisja Oświaty ma zamiar zorganizować posiedzenie 
poświęcone  inwestycjom oświatowym. Komisja odbędzie się ona 23 czerwca. Radna zaprosiła pana 
wicewójta i wójta.

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik  zacytował fragment artykułu lokalnej gazety dotyczący 
ostatniej  Sesji  nadzwyczajnej  o  następującej  treści:,,  Zbulwersowani  byli  też  Radni  Zofia 
Zakrzewska,  Stanisław  Pindara  i  Robert  Wicik,  którzy  wcześniej  mocno  lobbowali  za  budową 
boiska.  ,,No cóż,  my też nie  będziemy przychylni  tym uchwałom,  które popierać  będą Radni  z 
innych sołectw gminy. Ponadto wczoraj obradowała komisja finansów i nikt z jej członków nie był 
przeciwny budowy boiska, a dziś podjęli bojkot”. Przewodniczący Rady zapytał Radnego Roberta 
Wicika czy prawdą jest ,iż uważa, że nieobecność Radnych Sesji była podyktowana niechęcią do 
budowy boiska oraz czy teraz Klub Radnych będzie ,, nieprzychylny  tym uchwałom, które popierać 
będą Radni z innych sołectw gminy”. 

Radny Robert Wicik powiedział, że to nie jest jego wypowiedź.
 

       Ad.pkt.8
       Protokoły z dwóch ostatnich Sesji zostały przyjęte jednogłośnie.

          Protokołowała:                                                             

       Katarzyna Świderska                                                 Przewodniczący Rady Gminy Celestynów

                                                                                                        Bogdan Wójcik
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